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PROTOKÓŁ NR 91/2023 

z XCI NADZWYCZAJNEJ SESJI RADY MIEJSKIEJ GÓRY KALWARII 

odbytej 27 lutego 2023 r. 

 

 

XCI nadzwyczajna sesja Rady Miejskiej Góry Kalwarii odbyła się w ratuszu przy Rynku 

im. Biskupa Stefana Wierzbowskiego 1 w Górze Kalwarii. 

 

Szczegółowy przebieg obrad przedstawia nagranie z sesji. 

Link do nagrania: https://gorakalwaria.esesja.pl/transmisja/36121/sesja-rady-miejskiej-

g%C3%B3ry-kalwarii-nr-xci-w-dniu-27-lutego-2023-godz-1600-cz-i.htm  

https://gorakalwaria.esesja.pl/transmisja/36122/sesja-rady-miejskiej-g%C3%B3ry-kalwarii-nr-xci-

w-dniu-27-lutego-2023-godz-1600sesja-rady-miejskiej-g%C3%B3ry-kalwarii-nr-xci-w-dniu-27-

lutego-2023-godz-1600-cz-ii.htm 

 

Punkt 1. Otwarcie XCI nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej, stwierdzenie prawomocności 

obrad. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa o godzinie 16:00 otworzyła 

XCI nadzwyczajną sesję Rady Miejskiej. Poinformowała, że obrady są transmitowane i 

utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk, a nagrania obrad będą 

udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej gminy. Ponadto 

poinformowała o konieczności stosowania zasad wynikających z przepisów o ochronie 

danych osobowych. Następnie po potwierdzeniu przez radnych obecności w systemie 

eSesja stwierdziła prawomocność obrad. W posiedzeniu udział wzięło 21 radnych.  

 

Obecni radni: 

1. Zbigniew Adamczyk 

2. Łukasz Baran 

3. Monika Bolek 

4. Aleksandra Fedynicz-Komosa 

5. Jacek Gliński 

6. Jan Jarosz (od godz. 16:09) 

7. Teresa Jędral 

8. Wojciech Kochański (od godz. 16:02) 

9. Szymon Krupa 

10. Czesława Iwona Książek 

https://gorakalwaria.esesja.pl/transmisja/36121/sesja-rady-miejskiej-g%C3%B3ry-kalwarii-nr-xci-w-dniu-27-lutego-2023-godz-1600-cz-i.htm
https://gorakalwaria.esesja.pl/transmisja/36121/sesja-rady-miejskiej-g%C3%B3ry-kalwarii-nr-xci-w-dniu-27-lutego-2023-godz-1600-cz-i.htm
https://gorakalwaria.esesja.pl/transmisja/36122/sesja-rady-miejskiej-g%C3%B3ry-kalwarii-nr-xci-w-dniu-27-lutego-2023-godz-1600sesja-rady-miejskiej-g%C3%B3ry-kalwarii-nr-xci-w-dniu-27-lutego-2023-godz-1600-cz-ii.htm
https://gorakalwaria.esesja.pl/transmisja/36122/sesja-rady-miejskiej-g%C3%B3ry-kalwarii-nr-xci-w-dniu-27-lutego-2023-godz-1600sesja-rady-miejskiej-g%C3%B3ry-kalwarii-nr-xci-w-dniu-27-lutego-2023-godz-1600-cz-ii.htm
https://gorakalwaria.esesja.pl/transmisja/36122/sesja-rady-miejskiej-g%C3%B3ry-kalwarii-nr-xci-w-dniu-27-lutego-2023-godz-1600sesja-rady-miejskiej-g%C3%B3ry-kalwarii-nr-xci-w-dniu-27-lutego-2023-godz-1600-cz-ii.htm
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11. Beata Mika 

12. Bożena Molak 

13. Zenon Nadstawny 

14. Beata Polaczyńska 

15. Andrzej Posiewka (od godz. 16:01) 

16. Jakub Rącz 

17. Jan Rokita 

18. Iwona Szymańska 

19. Tomasz Ura 

20. Urszula Wroniewicz 

21. Rozalia Zdulska 

W załączeniu do protokołu: lista obecności radnych wraz z raportem obecności radnych 

wygenerowanym z programu eSesja załącznik nr 1; lista obecności przewodniczących 

organów wykonawczych jednostek pomocniczych gminy załącznik nr 2; lista obecności 

gości załącznik nr 3.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa powitała: Radnych Rady 

Miejskiej, Burmistrza Miasta i Gminy Góra Kalwaria Arkadiusza Strzyżewskiego wraz z 

zastępcą Mateuszem Bajem, Sekretarza Gminy Piotra Walczaka, Skarbnika gminy Ewę 

Sobiepanek, pracowników Urzędu MiG oraz mieszkańców. 

 

Punkt 2. Przedstawienie porządku obrad nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa przedstawiła porządek obrad. 

1. Otwarcie XCI nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej, stwierdzenie prawomocności obrad.  

2. Przedstawienie porządku obrad nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej. 

3. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy 

finansowej gminy Góra Kalwaria na lata 2023 – 2033. 

4. Projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2023 rok.  

5. Zamknięcie XCI nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej. 

 

Zawiadomienie o zwołaniu sesji w trybie art. 20 ust. 3 ustawy o samorządzie gminnym wraz 

z porządkiem obrad stanowi załącznik nr 4 do protokołu. Wniosek burmistrza o zwołanie 

nadzwyczajnej sesji stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 

Z wnioskiem formalnym wystąpił Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej T. Ura o 

wprowadzenie do porządku obrad punktu tj. "Projekt stanowiska Rady Miejskiej w sprawie 

lokalizacji i budowy linii kolejowej nr 88 na terenie Gminy Góra Kalwaria”. Na prośbę 

Przewodniczącej Rady Miejskiej A. Fedynicz-Komosy wiceprzewodniczący uzasadnił, że 

krótki termin, jaki ma gmina na przekazanie projektantowi stanowiska (ankiety), jest 
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powodem wprowadzenia tego punktu do porządku obrad na dzisiejszą sesję. Wspomniał, 

że w dniu dzisiejszym radni drogą elektroniczną otrzymali projekt stanowiska wraz z 

pozostałą dokumentacją. 

Burmistrz A. Strzyżewski wyraził zgodę na wprowadzenie ww. punktu. 

Radca Prawny pani E. Kur na pytanie Przewodniczącej Rady potwierdziła konieczność 

przeprowadzenia głosowania w celu wprowadzenia punktu do porządku obrad.  

W związku z brakiem innych zgłoszeń przewodnicząca rady przystąpiła do głosowania nad 

wnioskiem w sprawie wprowadzenia pkt. 4.1 do porządku obrad tj.” Projekt stanowiska Rady 

Miejskiej w sprawie lokalizacji i budowy linii kolejowej nr 88 na terenie Gminy Góra 

Kalwaria”. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: o wprowadzenie do porządku obrad punktu "Projekt 

stanowiska Rady Miejskiej w sprawie lokalizacji i budowy linii kolejowej nr 88 na terenie 

Gminy Góra Kalwaria".  

 

Wyniki głosowania: ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: ZA (18) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek Gliński, Teresa 

Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, Bożena 

Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jan Rokita, Iwona 

Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Monika Bolek, Jakub Rącz 

NIEOBECNI (1) 

Jan Jarosz 

 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie XCI nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej, stwierdzenie prawomocności obrad.  

2. Przedstawienie porządku obrad nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej. 

3. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy 

finansowej gminy Góra Kalwaria na lata 2023 – 2033. 

4. Projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2023 rok.  

4.1. Projekt stanowiska Rady Miejskiej w sprawie lokalizacji i budowy linii kolejowej nr 88 na 

terenie Gminy Góra Kalwaria.  

5. Zamknięcie XCI nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej. 
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Punkt 3. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy 

finansowej gminy Góra Kalwaria na lata 2023 – 2033.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały został w ubiegłym tygodniu dostarczony radnym drogą elektroniczną. Kontynuując 

poprosiła panią E. Sobiepanek o objaśnienie projektu uchwał. Skarbnik Ewa Sobiepanek 

przedstawiła zmiany w wieloletniej prognozie finansowej gminy Góra Kalwaria na lata 

2023–2033, które związane są z: 

1. zwiększeniem łącznych nakładów finansowych, limitu zobowiązań i limitu wydatków roku 

bieżącego o kwotę 1.715.000 zł na przedsięwzięciu polegającym na budowie miejsca 

czynnego wypoczynku w Górze Kalwarii – w wyniku przeprowadzonego postępowania;  

2. zmniejszeniem łącznych nakładów finansowych, limitu zobowiązań i limitu wydatków 

roku bieżącego o kwotę 947.186 zł na przedsięwzięciu polegającym na budowie sieci 

wodnokanalizacyjnej w m. Łubna – w wyniku przeprowadzonego postępowania;  

3. zmniejszeniem łącznych nakładów finansowych, limitu zobowiązań i limitu wydatków 

roku bieżącego o kwotę 225.000 zł na przedsięwzięciu polegającym na budowie ronda na 

skrzyżowaniu ulic Pijarskiej, Sportowej, Mickiewicza i Chopina w Górze Kalwarii – w wyniku 

zmiany harmonogramu realizacji przedsięwzięcia i przeprowadzonego wyboru wykonawcy 

dokumentacji. 

Wobec braku dalszych zgłoszeń do dyskusji, przewodnicząca rady przystąpiła do 

głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 

wieloletniej prognozy finansowej gminy Góra Kalwaria na lata 2023 – 2033.  

 

Wyniki głosowania: ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (21) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek 

Gliński, Jan Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona 

Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej 

Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, 

Rozalia Zdulska 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr XCI/797/2023 

 

4. Projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2023 rok. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały został dostarczony radnym drogą elektroniczną. Następnie poprosiła o udzielenie 
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wyjaśnień do projektu uchwały. Skarbnik Ewa Sobiepanek poinformowała, że dokonuje się 

następujących zmian w wydatkach budżetowych: 

- Dział 010 Rolnictwo i łowiectwo – zmniejsza się plan wydatków o kwotę 947.186 zł na 

zadaniu inwestycyjnym polegającym na budowie sieci wodno-kanalizacyjnej w m. Łubna – 

oszczędności po przetargowe. 

- Dział 600 Transport i łączność – zwiększa się plan wydatków łącznie o kwotę 325.000 zł, z 

tego:  

- 150.000 zł – zabezpieczenie środków na remont ul. Wiśniowej w Górze Kalwarii, 

 - 400.000 zł – zabezpieczenie środków na remont ul. Brzozowej w Krzakach 

Czaplinkowskich,  

- 225.000 zł – zmniejszenie planu wydatków na zadaniu inwestycyjnym polegającym na 

budowie ronda na skrzyżowaniu ulic Pijarskiej, Sportowej, Mickiewicza i Chopina – zmiana 

harmonogramu realizacji, oszczędności po wyłonieniu wykonawcy na dokumentację.  

- Dział 926 Kultura fizyczna – zwiększenie planu wydatków łącznie o kwotę 1.715.000 zł na 

zadaniu inwestycyjnym polegającym na budowie miejsca czynnego wypoczynku w Górze 

Kalwarii – w wyniku przeprowadzonego postępowania przetargowego.  

Powyższe zmiany budżetu obejmują wprowadzenie kwoty 1.092.814 zł przychodów z 

wolnych środków. 

Wobec braku dalszych zgłoszeń do dyskusji, Przewodnicząca Rady przystąpiła do 

głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2023 rok.  

 

Wyniki głosowania: ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (21) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek 

Gliński, Jan Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona 

Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej 

Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, 

Rozalia Zdulska 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr XCI/798/2023 
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4.1. Projekt stanowiska Rady Miejskiej w sprawie lokalizacji i budowy linii kolejowej nr 88 na 

terenie Gminy Góra Kalwaria.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

stanowiska został dostarczony radnym drogą elektroniczną.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej T. Ura odczytał projekt oraz uzasadnienie do 

stanowiska Rady Miejskiej w sprawie lokalizacji i budowy linii kolejowej nr 88 na terenie 

Gminy Góra Kalwaria. Przedstawił trzy warianty realizacji projektu, dodając jednocześnie, że 

stanowisko zostało uzgodnione zarówno z burmistrzami jak również sołtysami wsi, których 

problem będzie dotyczył (wsi Czarny Las, wsi Obręb, wsi Czachówek). Zwracając uwagę na 

fakt, że jest to sprawa przedstawiona Gminie do rozważenia w trybie pilnym, poprosił o 

podjęcie stanowiska w tej sprawie.  

Burmistrz A. Strzyżewski zastanawiał się, czy podjęcie takiego stanowiska, to brak akceptacji 

dla wszystkich trzech wariantów modernizacji linii kolejowej, czy tylko najbardziej 

niekorzystnego wariantu nr 2. Zwrócił jednocześnie uwagę na fakt, iż wariant 1 i 3 w 

najmniejszym stopniu dotyczą obszaru gminy. 

Wiceprzewodniczący T. Ura zgodził się z burmistrzem zwracając jednocześnie uwagę, że 

wariant 1 i 3, mimo iż w najmniejszym stopniu dotyka terenu gminy, to i tak będzie bardzo 

uciążliwy dla mieszkańców. Natomiast wariant 2 ze względu na wysokość estakad jest przez 

mieszkańców również nieakceptowalny.  

W trybie Ad Vocem głos zabrał radny J. Rokita, który zapytał, czy wszyscy wymienieni 

sołtysi krytycznie odnoszą się do tego projektu. Na zadane pytanie odpowiedzi udzielił 

radny T. Ura, stwierdzając, że krytyczne stanowiska dwóch sołtysów wpłynęły do Gminy, 

natomiast sołtys wsi Czachówek takie stanowisko również ma złożyć. 

Radny J. Rącz zaproponował, aby w stanowisku określić stopień niezadowolenia z 

poszczególnych wariantów, zapytał również, czy któryś z wariantów zakłada likwidację 

którejś stacji kolejowej. Odpowiedzi na zadane pytania udzielił burmistrz A. Strzyżewski 

wskazując wariant 2, jako najbardziej niezadowalający. Co do pytania dotyczącego stacji 

kolejowej odpowiedział, że na tym etapie nie ma takich informacji. 

Radny T. Ura odnosząc się do wypowiedzi burmistrza A. Strzyżewskiego stwierdził, że na 

tym etapie opracowywana będzie dokumentacja pn. Opracowanie Rozszerzonego Studium 

Techniczno - Ekonomiczno - Środowiskowego, która to dokumentacja będzie podstawą do 

wydania decyzji o pozwoleniu na budowę według wybranego wariantu. Ponownie 

przedstawił zagrożenia wynikające z realizacji poszczególnych wariantów i zaapelował do 

radnych o pozostawienie stanowiska w obecnej postaci.  

Radna B. Polaczyńska zadała pytanie, czy odrzucając wszystkie warianty Gmina nie powinna 

zaproponować korzystnego dla siebie wariantu. 

Głos zabrała Przewodnicząca Rady przypominając o zasadach zgłaszania się do 

wypowiedzi. 

Radna B. Polaczyńska zapytała, czy Gmina ma możliwość odrzucenia jakiegokolwiek z 

wariantów dotyczącego Góry Kalwarii oraz odnosząc się do wypowiedzi burmistrza 
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zapytała, czy przy odrzuceniu przez Radę wszystkich trzech wariantów jest możliwe, aby 

wykonawca zaproponował kolejny wariant - jak najmniej uciążliwy dla mieszkańców. 

Zapytała również, czy przedstawione warianty nie są w jakimś stopniu korzystne ze względu 

na możliwość wiążącej się z nimi modernizacji istniejącej infrastruktury. 

Burmistrz A. Strzyżewski udzielił odpowiedzi na zadane pytanie oraz zaproponował, aby w 

uzasadnieniu do stanowiska podkreślić, że wszystkie trzy warianty są nieakceptowalne z 

wyszczególnieniem, że najbardziej niekorzystny jest wariant 2. 

Radny T. Ura podał, ile jest wszystkich wariantów i poinformował, że większość z nich nie 

dotyczy gminy Góra Kalwaria. 

Radna B. Polaczyńska ponownie poprosiła o informację, czy realizacja któregoś z wariantów 

będzie miała korzystny wpływ na istniejącą infrastrukturę.  

Burmistrz A. Strzyżewski stwierdził, że w chwili obecnej rozważane jest, którędy będzie 

przebiegała linia kolejowa dojazdowa do centralnego portu komunikacyjnego i jeżeli 

zostanie wybrany wariant, który nie będzie dotyczył gminy, to gmina będzie pozbawiona 

szybkiego połączenia z CPK. Dodał, że odrzucenie wszystkich wariantów wiąże się również 

z odrzuceniem korzyści dla gminy, jakie mogłyby z tego wynikać.  

Radna B. Polaczyńska ponownie zadała pytanie o możliwość przedstawienia przez 

wykonawcę innego wariantu. 

Burmistrz A. Strzyżewski stwierdził, że dla gminy najbardziej korzystny jest wariant czwarty 

przebiegający blisko gminy, ale nie bezpośrednio przez jej tereny, jednocześnie 

podkreślając, że należy skupić się w tym momencie na wariantach, które nie odpowiadają 

gminie.  

Radny T. Ura zakomunikował, że gmina Góra Kalwaria nie straci połączenia z CPK jednakże, 

jeśli zostanie wybrany wariant nieprzebiegający przez teren gminy, czas dojazdu do CPK 

może być wydłużony. Ponownie podkreśli, że oczekiwania mieszkańców południowej części 

gminy są takie, aby żaden wariant nie przebiegał przez te tereny. Omówił problemy, z 

jakimi borykają się mieszkańcy mieszkający blisko infrastruktury kolejowej. Ponownie odniósł 

się do pytania radnej B. Polaczyńskiej.  

Radny A. Posiewka stwierdził, że mieszkańcy doskonale wiedzą, czego oczekują i należy 

uwzględnić ich oczekiwania w stanowisku. Odnosząc się do wypowiedzi burmistrza, 

stwierdził, że radni w każdej chwili będą mogli zmienić swoje stanowisko.  

Następnie głos zabrał radny J. Rącz prosząc o wskazanie w stanowisku tła czasowego na 

rozważenie wariantów. 

Burmistrz A. Strzyżewski stwierdził, że taka informacja może zostać uwzględniona w 

ankiecie, natomiast rozumie, że stanowisko Radny jest niezmienne ze szczególnym 

zaznaczeniem wariantu drugiego. 

Radny J. Rokita stwierdził, że należy pozostawić stanowisko w takiej formie, jakiej jest, gdyż 

jeszcze wszystko może ulec zmianie.  
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Radny S. Krupa zapytał, czy CPK planuje przeprowadzić konsultacje z mieszkańcami, gdyż 

jego zdaniem takowe powinny się odbyć w celu wypracowania wspólnego kompromisu.  

Burmistrz A. Strzyżewski przedstawił swoje spostrzeżenia po spotkaniu z przedstawicielami 

CPK oraz projektantem. Burmistrz uważa, że takie stanowisko jest słuszne, a jego zdaniem 

na konsultacje społeczne jest jeszcze za wcześnie.  

Radny Z. Adamczyk stwierdził, że jest bardzo dużo niewiadomych dotyczących 

wspomnianych wariantów (brak przystanków, szerokości torów do 120 m). Zasugerował, że 

Gmina przed wyrażeniem swojej opinii, co do poszczególnych wariantów powinna uzyskać 

od wykonawcy więcej szczegółów technicznych mogących mieć wpływ na podjęcie decyzji.  

Radna B. Molak wyraziła swoja obawę, że jeśli w stanowisku będzie zapis, że szczególnie 

niekorzystny jest wariant drugi, to przez wykonawcę może zostać odebrane, że wariant 

pierwszy i trzeci może być do zaakceptowania. 

Przewodnicząca Rady A. Fedynicz-Komosa przypomniała, jakie zapisy znajdują się w 

stanowisku oraz uzasadnieniu, które wskazują, że wszystkie trzy warianty są 

nieakceptowalne. Następnie podsumowując dyskusję na podstawie zgłoszonych uwag 

odczytała zmiany w stanowisku oraz uzasadnieniu. 

Radny J. Rącz stwierdził, iż słowo „modernizacja” powinno zostać zmienione na słowo 

„przebudowa”.  

Przewodnicząca odnosząc się do wypowiedzi przedmówcy poinformowała, że w § 1 

zostanie uwzględniony zapis: „Wyraża się sprzeciw w kwestii przebudowy linii kolejowej na 

terenie Gminy Góra Kalwaria”, natomiast w uzasadnieniu zostaną dodane słowa (wariant nr 

2). 

Wobec braku dalszych zgłoszeń do dyskusji, Przewodnicząca Rady przystąpiła do 

głosowania. 

Głosowano w sprawie: projektu stanowiska Rady Miejskiej w sprawie lokalizacji i budowy linii 

kolejowej nr 88 na terenie Gminy Góra Kalwaria.  

Wyniki głosowania ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (20) 

Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek Gliński, Jan Jarosz, Teresa 

Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, Bożena 

Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, 

Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zbigniew Adamczyk 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła stanowisko nr 7/2023  
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6. Zamknięcie XCI nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej A. Fedynicz-Komosa  

o godz. 1700 zamknęła XCI nadzwyczajną sesję Rady Miejskiej.  

 

 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej 

 

 

Aleksandra Fedynicz - Komosa 

 

 

 

 

 

Przygotowała: 

Anna Witek  


